



NOTICE OF COUNTERFEIT TICKETS FOR THE SHELL MALAYSIA MOTORCYCLE GRAND PRIX 2019

Dear Valued Customers and MotoGP fans,

It has come to our attention that certain irresponsible parties are taking advantage of the in-demand 2019 Shell Malaysia Motorcycle Grand Prix event to produce and sell counterfeit tickets. We have also discovered some parties are selling tickets at a higher price than SIC.

We would like to strongly advise customers to get your tickets from SIC via our official website or ticket counter or at any of our authorized agents listed on our website. This is to ensure your purchase are genuine 2019 Shell Malaysia Motorcycle Grand Prix race tickets for smooth access through our electronic gates.

Kindly be reminded that Sepang International Circuit will not be responsible if you are denied entry to the event if you failed to produce genuine bar-coded event tickets for entry to our spectator areas.

For further enquiries, kindly contact SIC TICKET HOTLINE at +603 87782222 or email ticket@sepangcircuit.com.my

Tickets for the Shell Malaysia Motorcycle Grand Prix 2019 can be purchased here [https://www.sepangcircuit.com/ticketing/2019-shell-malaysia-motorcycle-grand-prix-offici/2019-shell-malaysia-motorcycle-grand-prix-offi-\(1\)](https://www.sepangcircuit.com/ticketing/2019-shell-malaysia-motorcycle-grand-prix-offici/2019-shell-malaysia-motorcycle-grand-prix-offi-(1))

See you at the Malaysian MotoGP this 1 – 3 November!

NOTIS TIKET PALSU UNTUK ACARA SHELL MALAYSIA MOTORCYCLE GRAND PRIX 2019

Kepada pelanggan dan peminat sukan MotoGP,

Kami telah mendapati bahawa ada beberapa pihak yang tidak bertanggungjawab mengambil kesempatan di atas penjualan tiket palsu bagi acara Shell Malaysia Motorcycle Grand Prix 2019. Terdapat juga individu yang sedang menjual tiket MotoGP ini dengan harga yang lebih mahal daripada harga yang dijual oleh pihak SIC.



Dengan itu, pihak SIC ingin menasihati pelanggan dan peminat MotoGP untuk mendapatkan tiket MotoGP anda terus dari SIC melalui laman web rasmi kami atau di kaunter tiket SIC. Anda juga boleh mendapatkan tiket tersebut dari ejen tiket kami yang tersenarai di laman web SIC. Ini adalah untuk memastikan tiket yang anda beli merupakan tiket rasmi perlumbaan Shell Malaysia Motorcycle Grand Prix 2019 bagi memastikan akses yang lancar melalui pintu masuk elektronik SIC.

Sila ambil perhatian bahawa pihak SIC tidak akan bertanggungjawab di atas kegagalan anda untuk memasuki acara MotoGP ini jika tiket yang dipamerkan adalah tiket berkod yang tidak rasmi atau palsu.

Untuk pertanyaan lanjut, sila hubungi kami di talian +603 87782222 atau melalui emel ticket@sepangcircuit.com.my

Untuk mendapatkan tiket Shell Malaysia Motorcycle Grand Prix 2019, sila layari [https://www.sepangcircuit.com/ticketing/2019-shell-malaysia-motorcycle-grand-prix-offici/2019-shell-malaysia-motorcycle-grand-prix-offi-\(1\)](https://www.sepangcircuit.com/ticketing/2019-shell-malaysia-motorcycle-grand-prix-offici/2019-shell-malaysia-motorcycle-grand-prix-offi-(1))

Jumpa anda di MotoGP Malaysia 1 – 3 November ini.